

WELCOME AT "THE BAR"!

Welcome to TUI BLUE Atlantic Hills and our Bar! At TUI BLUE our selection of drinks is inspired by everything local. This we call "genius loci" which translates to "the spirit of our home".

This spirit could be a story or a flavor we remember from our childhood days. It could as well be a scent or a color you remember from visiting the local spice markets.

WILLKOMMEN IN "THE BAR"!

Willkommen im TUI BLUE Atlantic Hills und unserer Bar! Bei TUI BLUE ist unsere Getränkeauswahl von allem inspiriert, was vor Ort ist. Wir nennen dies "genius loci", was übersetzt „der Geist unserer Heimat“ bedeutet.

Dieser Geist könnte eine Geschichte oder eine Geschmacksrichtung sein, an die wir uns aus unserer Kindheit erinnern. Es könnte auch ein Duft oder eine Farbe sein, an die Sie sich vom Besuch der örtlichen Gewürzmärkte erinnern.

SIGNATURE SELECTION

SIGNATURE - COCKTAILS

Passion Atlantic Hills

12,00€



Golden rum, white rum, passion fruit juice, lime juice, vanilla syrup and soda

Goldener Rum, weißer Rum, Maracujasaft, Limettensaft, Vanillesirup und Soda

Our cocktail is created with a lot of passion, tropical fruits and rums from the Canary Islands.

Unser Cocktail wird mit viel Leidenschaft, tropischen Früchten und Rum von den Kanarischen Inseln kreiert.

Aquavit Sour

10,00€



Aquavit, ginger, elderflower and lemon juice

Aquavit, Ingwer, Holunderblüten und Zitronensaft

Very well-balanced cocktail with slightly spicy touches for the more daring.

Sehr ausgewogener Cocktail mit leicht würzigen Noten für die Wagemutigen

TIMELESS CLASSIC COCKTAILS

KLASSISCHE COCKTAILS

Old Fashioned (smoked)

10,00€



Bourbon, angostura, bitter, sugar and soda

Bourbon, Angostura, Bitter, Zucker und Soda

Old Fashioned was created at the Pendennis Club in Louisville, Kentucky, in the 1880s, a mixture of bourbon, sugar, water and bitters, prepared the 'old fashioned' way.

Der Old Fashioned wurde in den 1880er Jahren im Pendennis Club in Louisville, Kentucky, kreiert und besteht aus einer Mischung aus Bourbon, Zucker, Wasser und Bitter, die auf altmodische Weise zubereitet wird.

Whiskey Sour

10,00€



Whiskey, lemon juice and simple syrup

Whiskey, Zitronensaft und einfacher Sirup

It was born in the United States (along with brandy sour and gin sour) and is the most popular incarnation of the 'sours' family.

Er stammt aus den Vereinigten Staaten (zusammen mit Brandy Sour und Gin Sour) und ist die populärste Inkarnation der Familie der „Sours“.

Cosmopolitan

9,00€



Vodka, triple sec, blueberry juice and lime juice

Wodka, Triple Sec, Heidelbeersaft und Limettensaft

Ernest Hemingway's favorite tippie could not get enough rum. Cuban rum classics would not be complete without our classic version of the cocktail. Fresh, fruity and perfectly balanced. A timeless cocktail with vibrant cranberry and citrus notes.

Ernest Hemingways Lieblingsgetränk konnte gar nicht genug Rum bekommen. Die kubanischen Rum-Klassiker wären nicht vollständig ohne unsere klassische Version des Cocktails. Fruchtig, frisch und perfekt ausbalanciert. Ein zeitloser Cocktail mit lebendigen Cranberry und Zitrusnoten.

Pornstar Martini

10,00€



Vodka, passoa liqueur, passion fruit, vanilla syrup and cava

Wodka, Passoà Likör, Passionsfrucht, Vanillesirup und Cava

The Pornstar Martini is a relatively new addition to the cocktail world, having been invented in the early 2000s

Der Pornstar Martini ist eine relativ neue Erfindung in der Welt der Cocktails, die Anfang der 2000er Jahre gemacht wurde

Bloody Mary

9,00€



Vodka, tomato juice, lemon juice, Worcestershire sauce, tabasco, celery salt and ground black pepper

Wodka, Tomatensaft, Zitronensaft, Worcestershire-Sauce, Tabasco, Selleriesalz und gemahlener schwarzer Pfeffer

In 1921, Petiot decided to mix equal parts vodka and tomato juice. After tasting it, one of the bar patrons said it reminded him of a Chicago barmaid nicknamed Bloody Mary.

Im Jahr 1921 beschloss Petiot, Wodka und Tomatensaft zu gleichen Teilen zu mischen. Nachdem er es probiert hatte, sagte einer der Barbesucher, es erinnere ihn an eine Bardame aus Chicago, die den Spitznamen Bloody Mary trug.

REFRESHING COCKTAILS

ERFRISCHENDE COCKTAILS

Long Island Ice Tea

12,00€



Vodka, rum, gin, triple sec, tequila, lemon juice and coke

Wodka, Rum, Gin, Triple Sec, Tequila, Zitronensaft und Cola

With Prohibition, alcohol had to be camouflaged, and what better way than to give it the appearance of an innocent iced tea.

Mit der Prohibition musste der Alkohol getarnt werden, und was lag da näher, als ihm das Aussehen eines unschuldigen Eistees zu geben.

Moscow Mule

12,00€



Vodka, lime juice and ginger beer

Wodka, Limettensaft und Ingwerbier

The name 'Moscow Mule' is attributed to John Martin, who wanted to emphasis the Russian origin of the vodka. The 'Mule' in the name refers to the kick the vodka gives when mixed with ginger beer.

Der Name „Moscow Mule“ wird John Martin zugeschrieben, der damit die russische Herkunft des Wodkas betonen wollte. Das „Mule“ im Namen bezieht sich auf den Kick, den der Wodka gibt, wenn er mit Ingwerbier gemischt wird.

Mai Tai

12,00€



Aged rum, red Grand Marnier, Orgeat syrup, simple syrup and lime juice

Gealterter Rum, roter Grand Marnier, Oregano-Sirup, einfacher Sirup und Limettensaft

The Mai Tai became an icon of the tiki culture, which flourished in the United States in the 1940s and 1950s, and is one of the most representative cocktails of this movement.

Der Mai Tai wurde zu einer Ikone der Tiki-Kultur, die in den 1940er und 1950er Jahren in den Vereinigten Staaten aufblühte, und ist einer der repräsentativsten Cocktails dieser Bewegung.

CARIBBEAN COCKTAILS

KARIBISCHE COCKTAILS

Mojito



10,00€

Rum, mint, sugar, lime and soda

Rum, Minze, Zucker, Limette und Soda

A delicious combination of rum, lime juice, sugar, soda and mint.

Eine köstliche Kombination aus Rum, Limettensaft, Zucker, Soda und Minze.

Piña Colada



10,00€

White rum, coconut cream, coconut purée and pineapple juice

Weißer Rum, Kokosnusscreme, Kokosnusspüree und Ananassaft

The Piña Colada is a creamy and refreshing tropical cocktail. Its sweet and exotic flavor evokes the Caribbean and is perfect for enjoying in warm climates or by the sea.

Die Piña Colada ist ein cremiger und erfrischender tropischer Cocktail. Ihr süßer und exotischer Geschmack erinnert an die Karibik und ist ideal, um sie in warmem Klima oder am Meer zu genießen.

Daiquiri



10,00€

Rum, lemon juice and sugar syrup

Rum, Zitronensaft und Zuckersirup

From its birth on the streets of Cuba to its reign in modern bars around the world.

Von seiner Geburt auf den Straßen Kubas bis zu seiner Herrschaft in den modernen Bars der Welt.

Caipirinha



10,00€

Cachaça, lime, sugar and soda

Cachaça, Limette, Zucker und Soda

Caipirinha is a classic and refreshing Brazilian cocktail, perfect for any occasion.

Caipirinha ist ein klassischer und erfrischender brasilianischer Cocktail, perfekt für jede Gelegenheit.

Caipiroska



10,00€

Vodka, lime, sugar and soda

Wodka, Limette, Zucker und Soda

The Caipiroska, also known as 'caipirivodka', is originally from Brazil and belongs to the family of cocktails called 'caipiras'.

Der Caipiroska, auch Caipirivodka genannt, stammt ursprünglich aus Brasilien und gehört zur Familie der Caipiras.

Margarita



10,00€

Tequila, triple sec and lemon juice

Tequila, Triple Sec und Zitronensaft

The most widespread and famous story of the Margarita is that the actress Marjorie King, who was allergic to several ingredients except tequila. So, Carlos suggested she drink a cocktail with tequila, Cointreau and fresh lime.

Die am weitesten verbreitete und berühmteste Geschichte der Margarita ist die der Schauspielerin Marjorie King, die gegen mehrere Zutaten außer Tequila allergisch war. Also schlug Carlos ihr vor, einen Cocktail mit Tequila, Cointreau und frischer Limette zu trinken.

APÉRITIFS & DIGESTIVES

APERITIFS & DIGESTIFS

Americano

9,00€



Campari, vermouth and soda

Campari, Wermut und Soda

The drink was named by its creator as the Milano-Torino, commonly abbreviated as MiTo, but it would eventually be renamed, as we have already mentioned, as the Americano.

Das Getränk wurde von seinem Schöpfer als Milano-Torino bezeichnet, allgemein abgekürzt als MiTo, aber es wurde schließlich umbenannt, wie wir bereits erwähnt haben, in Americano.

Negroni

9,00€



Gin, vermouth rosso and Campari

Gin, Wermut rosso und Campari

The Negroni cocktail dates back to 1919 Florence and is said to have been created by Fosco Scarselli in his bar, the rest is history.

Der Negroni-Cocktail geht auf das Jahr 1919 in Florenz zurück und soll von Fosco Scarselli in seiner Bar kreiert worden sein, der Rest ist Geschichte.

Aperol Spritz

9,00€



Aperol, cava, orange and soda

Aperol, Cava, Orange und Soda

Aperol quickly gained popularity in Italy, but it was in the 1950s that the most famous variant emerged:

Aperol Spritz.

Aperol wurde in Italien schnell populär, aber erst in den 1950er Jahren entstand die berühmteste Variante:

Aperol Spritz

Hugo Spritz



9,00€

Elderflower liqueur, cava and soda

Holunderblütenlikör, Cava und Soda

The Hugo is a refreshing cocktail popular in north-eastern Italy, Austria and Germany and is gradually spreading to the rest of Europe. This lightly alcoholic and delicately flavoured cocktail.

Der Hugo ist ein erfrischender Cocktail, der in Nordostitalien, Österreich und Deutschland beliebt ist und sich allmählich auch im übrigen Europa verbreitet. Dieser leicht alkoholische und delikat gewürzte Cocktail.

Espresso Martini



10,00€

Vodka, coffee liqueur, espresso coffee and simple syrup

Wodka, Kaffeelikör, Espressokaffee und einfacher Sirup

The Espresso Martini was born at the dawn of a golden age, when the UK emerged as a self-confident creative heartland and fuelled the New York-inspired cocktail culture.

Der Espresso Martini wurde zu Beginn eines goldenen Zeitalters geboren, als sich das Vereinigte Königreich als selbstbewusstes kreatives Kernland etablierte und die von New York inspirierte Cocktaillkultur beflügelte.

MOCKTAILS

Virgin Mojito

8,00€



Lime, mint, simple syrup and lemonade

Limette, Minze, einfacher Sirup und Limonade

All the flavour of the Caribbean but without the alcohol.

Der ganze Geschmack der Karibik, aber ohne den Alkohol.

Piña DesColada

8,00€



Coconut cream, coconut purée and pineapple juice

Kokosnusscreme, Kokosnusspüree und Ananassaft

All the flavour of the Piña Colada, but without alcohol.

Aller Geschmack der Piña Colada, aber ohne Alkohol.

Cinderella

8,00€



Orange juice, pineapple, lemon, ginger ale and grenadine

Orangensaft, Ananas, Zitrone, Ginger Ale und Grenadine

This mocktail is an ideal choice for those looking for a festive and colourful drink without the alcoholic content. Its name evokes the magic and enchantment of a fairy tale.

Dieser Mocktail ist die ideale Wahl für alle, die ein festliches und farbenfrohes Getränk ohne Alkoholgehalt suchen. Sein Name erinnert an die Magie und den Zauber eines Märchens.

Mint Coco

8,00€



Pineapple juice, coconut cream, peppermint and lemon

Ananassaft, Kokosnusscreme, Pfefferminz und Zitrone

Explosion of flavours in one cocktail, enjoy your moment.

Explosion der Aromen in einem Cocktail, genießen Sie den Moment.

SMOOTHIES

Kiwi Cooler

Mango, pineapple, melon and kiwi
Mango, Ananas, Melone und Kiwi

6,00€

Healthy Beet

Beetroot, carrot and mango
Rote Bete, Karotte und Mango

6,00€

Papaya Sunrise

Papaya, mango, pineapple and melon
Papaya, Mango, Ananas und Melone

6,00€

Caribbean Kiss

Strawberry, melon, mango and lemon
Erdbeere, Melone, Mango und Zitrone

6,00€

Berry Passion

Banana, raspberry and blueberries
Banane, Himbeere und Blaubeeren

6,00€

Strawberry Sunset

Strawberry, banana and papaya
Erdbeere, Banane und Papaya

6,00€

MILKSHAKES



Vanilla • Vanille

5,50€

Strawberry • Erdbeere

5,50€

Chocolate • Schokolade

5,50€

ICE CREAM



Häagen-Dazs

4.80€

Pivot (Cornetto)

3.90€

Trufo

3.90€

Frutinos

3.90€

GIN & TONIC

The Perfect Service



Bombay Sapphire Vs Tonic Schweppes

9,70€

**Recipe from 1971, a smooth, fresh and light gin.
Its 10 ingredients give ripe citrus aromas, spices and a touch
of juniper.**

Rezept von 1971, ein weicher, frischer und leichter Gin. Seine 10
Zutaten ergeben reife Zitrusaromen, Gewürze und einen Hauch
von Wacholder.

Hendrick 's Vs Tonic Fever Tree

12,00€



**They use 19th century stills
First an infusion of grain alcohol and 8 aromatic plants and
then a distillation of Bulgarian rose petals and of course
cucumber.**

Sie verwenden Destillierapparate aus dem 19.
Zuerst eine Infusion aus Getreidealkohol und 8 aromatischen
Pflanzen und dann eine Destillation aus bulgarischen
Rosenblättern und natürlich Gurke.

G'vine Vs Tonic Fever Tree

13,00€



**Made with neutral alcohols from the grape and flower of the
Ugni Blanc grape, produced in the French region of Cognac,
velvety smooth, fresh and light on the palate, somewhat
sweet and floral**

Hergestellt mit neutralen Alkoholen aus der Traube und der
Blüte der Ugni-Blanc-Traube, hergestellt in der französischen
Region Cognac, samtig weich, frisch und leicht am Gaumen,
etwas süß und blumig.

Jinzu Vs Tonic 1724

12,70€



**It is a super-premium gin that fuses Japanese
and English traditions. Refreshing and easy to drink gin,
with a long and persistent finish.**

Es ist ein Super-Premium-Gin, der japanische und englische
englische Traditione

Monkey 47 Vs Tonic 1724

14,20€



It contains 47 botanical ingredients.

These include juniper, citrus, spices, flowers and fruits, both local to the German Black Forest and exotic.

Monkey 47 wird 47 sorgfältig ausgewählten botanicals hergestellt. Dazu gehören Wacholder. es ist ein eleganter und weicher Gin mit einem langen, anhaltenden Abgang

The London N°1 Vs

12,70€

Tonic Schweppes

It contains 12 carefully selected botanicals.

It is an elegant, smooth and elegant gin with a long, lingering finish.

Er enthält 12 sorgfältig ausgewählte Botanicals.

Es ist ein eleganter, weicher und eleganter Gin mit einem langen, anhaltenden Abgang.

Brockman 's Vs

10,50€

Tonic Schweppes

It combines classic botanicals such as juniper, coriander and citrus with more unusual ones such as blueberries and blackberries.

Er kombiniert klassische Botanicals wie Wacholder, Koriander und Zitrusfrüchte mit ungewöhnlicheren wie Heidelbeeren und Brombeeren.

Martin Miller 's Vs

10,50€

Tonic Schweppes

More than 8 botanical ingredients are used. It is then shipped to Iceland to be blended with very soft water. The final product is silky on the palate, with floral, predominantly citrus notes.

Es werden mehr als 8 pflanzliche Inhaltsstoffe verwendet. Anschließend wird er nach Island verschifft, wo er mit sehr weichem Wasser gemischt wird.

Das Endprodukt ist seidig am Gaumen, mit blumigen, überwiegend zitrusartigen Noten.

Gin Mare vs Tonic Fever Tree

12,20€



Crafted with Mediterranean botanicals such as arbequina olive, rosemary, thyme and basil, this gin captures the essence of the Mediterranean in every sip. Its profile is aromatic and well-balanced, with a fresh, herbaceous character that evokes the sea breeze.

Hergestellt mit mediterranen Botanicals wie Arbequina-Oliven, Rosmarin, Thymian und Basilikum, fängt dieser Gin die Essenz des Mittelmeers in jedem Schluck ein.

Sein Profil ist aromatisch und ausgewogen, mit einem frischen, kräuterigen Charakter, der an eine Meeresbrise erinnert.

Macaronesian Vs Tonic Fever Tree

11,20€



Crafted in the Canary Islands using local botanicals such as juniper, laurel and citrus, this gin reflects the unique character of Macaronesia.

Its profile is fresh and well-balanced, with soft, slightly spicy notes and a subtle volcanic touch.

Auf den Kanarischen Inseln mit lokalen Botanicals wie Wacholder, Lorbeer und Zitrusfrüchten hergestellt, spiegelt dieser Gin den einzigartigen Charakter der Makaronesien wider. Sein Profil ist frisch und ausgewogen, mit weichen, leicht würzigen Noten und einem dezenten vulkanischen Hauch.

Bulldog Vs Tonic Fever Tree

12,00€



A modern London Dry Gin with a bold and distinctive character.

Crafted using a unique blend of 12 botanicals, including juniper, dragon eye, lotus leaves and citrus.

Smooth and well-balanced on the palate, with soft spice and fresh herbal notes, leading to a clean and elegant finish.

Ein moderner London Dry Gin mit einem markanten und unverwechselbaren Charakter.

Hergestellt aus einer einzigartigen Mischung von 12 Botanicals, darunter Wacholder, Drachenaugen, Lotusblätter und Zitrusfrüchte.

Weich und ausgewogen am Gaumen, mit sanften Gewürznoten und frischen Kräuteraromen, die in einem klaren und eleganten Abgang enden.

GIN 4 cl



Beefeater	6,00€
Beefeater Pink	6,50€
Tanqueray	6,50€
Tanqueray 0,0	6,50€
Tanqueray Sevilla	6,50€

VODKA 4 cl



Smirnoff	5,50€
Moskovskaya	5,50€
Belvedere	9,50€
Grey Goose	9,50€

RUM 4 cl



Arehucas Blanco	5,00€
Arehucas Oro	5,00€
Bacardí	5,50€
Barceló	6,00€
Captain Morgan Dark	7,00€
Captain Morgan Spiced	7,00€
Habana club 7 años	7,00€
Elixir de Cuba Legendario	9,00€
Diplomático Reserva	10,00€
Matusalén gran reserva 15	12,00€
Zacapa 23	14,00€

TEQUILA 4 cl



Olmecca Silver	5,00€
1800 Reposado	9,00€

WHISKY



SCOTCH BLENDED WHISKY 4 cl

Johnny Walker Red Label	6,00€
The Famous Grouse	6,00€
Johnny Walker Black Label	9,00€
Chivas Regal 12	12,00€

SINGLE MALT 4 cl

Glennfidich 12	10,00€
Cardhu 12	12,00€
The Macallan 12	14,00€

NORTH AMERICAN 4 cl

Jack Daniels	8,00€
Four Roses	8,00€
Canadian Club	8,00€
Jim Beam	8,00€

IRISH WHISKY 4 cl

Jameson	6,00€
---------	-------

COGNACS & BRANDIES 4cl



Magno	5,00€
Carlos III	5,50€
Carlos I	8,00€
Gran Duque de Alba	8,00€
Hennessy V.S	9,00€
Rémy Martin V.S.O.P	12,00€

APÉRITIF 4cl



Aperol	5,00€
Campari	5,00€
Martini Bianco / Rosso / Dry	5,00€
Málaga Virgen (Sweet sherry)	5,00€
Tio Pepe (Dry sherry)	5,00€
Ricard	5,00€
Porto	4,00€

LIQUEURS & DIGESTIVES 4cl

LIKÖRE & DIGESTIVE



Baileys	5,50€
Amaretto Disaronno	5,50€
Frangelico	5,50€
Cointreau	5,50€
Calvados	5,50€
Grand Marnier rojo	5,50€
Southern Comfort	5,50€
Licor 43	5,50€
Banana Liqueur	5,00€
Malibu	5,00€
Ron Miel	5,00€
Licor de Hierbas	5,00€
Jägermeister	5,00€
Fernet Branca	5,00€
Ramazzotti	5,50€
Grappa	5,50€
Sambuca	5,50€
Aquavit	5,50€

WINES 0,75 l

WEINE



Linaje del Pago "Verde Lima"

24,00€

D.O.P Canary Island

Listán blanco, Marmajuelo y Malvasia Aromática

A young, vibrant, and refreshing white wine with citrus notes and a hint of tropical fruit.

Ein junger, lebendiger und erfrischender Weißwein mit Zitrusnoten und einem Hauch tropischer Früchte.

Linaje del Pago "Rojo Carmin"

24,00€

D.O Tacoronte de Acentejo. Tenerife, Spain

Listán Negro · **Red Wine** · Rotwein

A young, fruity red wine with notes of red berries and subtle spicy hints. Smooth, balanced, and easy to enjoy.

Junger, fruchtiger Rotwein mit Aromen von roten Beeren und feinen Gewürznoten. Weich, ausgewogen und angenehm zu trinken.

Linaje del Pago "Rosa Palo"

24,00€

D.O Tacoronte de Acentejo. Tenerife, Spain

Listán Negro · **Rosé Wine** · Rosenwein

An elegant and fresh rosé with strawberry and floral aromas. Light, balanced, and with a smooth, delicate finish.

Eleganter und frischer Rosé mit Aromen von Erdbeeren und Blüten. Leicht, ausgewogen und mit sanftem, feinem Abgang.

WINES BY THE GLASS

WEINE IM GLAS



Verde Lima

White Wine · Weißwein

5,00€

Celeste Verdejo

White Wine · Weißwein

5,00€

Linaje · Rojo Carmin

Red Wine · Rotwein

5,00€

Linaje · Rosa Palo

Rosé Wine · Roséwein

5,00€

SANGRIA



Glass of Sangria · Glas Sangria

8,50€

Gass of Sangria Cava · Glas Sangria de Cava

9,50€

SPARKLING WINE

SEKT



Freixenet Blanc de Blanc Brut Nature (0,75 l)

24,00€

Freixenet Brut Barroco (0,75 l)

26,00€

Freixenet Italian Rosé (0,75 l)

26,00€

Glass of Cava · Glas Cava

6,00€

TONIC PREMIUM



Fever Tree

3,50€

1724

4,20€

Schweppes

3,50€

BEER & CIDERS

Radler 25cl	3,00€
Cruzcampo Draft 0,25cl	3,00€
Cruzcampo 33cl	3,20€
Cruzcampo 0,0 33cl	3,60€
Cruzcampo Gluten Free 33cl	3,60€
Paulaner Weißbier 50cl	5,00€
Erdinger Weißbier 50cl	5,00€
Erdinger Dunkel 50cl	5,50€
Erdinger Alcohol Free / Alkoholfrei	5,50€
Kopparberg Strawberry & Lime	5,00€

SOFT DRINKS

Coca Cola 200ml	2,80€
Coke Zero 200ml	2,80€
Sprite, Fanta Orange, Fanta Lemon 200ml	2,80€
Iced Tea Lemon 330ml	3,00€
Appletiser 275ml	3,00€
Juice, peach, pineapple, orange 200ml	3,00€
Still Mineral Water · Stilles Wasser 330ml	2,70€
Sparkling Mineral · Mit Gas 330ml	2,70€
Red Bull 250ml	4,00€

COFFEE & CHOCOLATE

KAFFEE & SCHOKOLADE

Espresso	2,00€
Double espresso	2,50€
Americano	2,60€
Café Latte 	3,60€
Latte Maccchiato 	3,60€
Decaffeinated · Koffeinfrei	3,60€
Barraquito  	5,00€
Cappuccino 	5,00€
Iced Coffee · Eiskaffee 	7,50€
Irish Coffee  	7,50€
Lumumba  	7,50€
Hot Chocolate · Heisse Schokolade  	5,50€

EXTRAS

Plant-Based Milks · Milch auf Pflanzenbasis	0,50€
Whipped Cream · Sahne 	0,50€

TEA SELECTION

Black Tea · Schwarzer Tee	2,50€
Green Tea · Grüner Tee	2,50€
Herbal Infusion · Kräutertee	2,50€
Flavored Teas · Aromatisierte Tees	2,50€

ALLERGENS · ALLERGENE



Celery · Sellerie



Crustacean · Krebstiere



Egg · Ei



Fish · Fisch



Gluten



Hazelnut · Haselnuss



Lupins · Lupinen



Milk · Milch



Molluscs · Weichtiere



Mustard · Senf



Peanut · Erdnuss



Sesame · Sesam



Soy · Soja



Sulfor Dioxide & Sulfite
Schwefeldioxid & Sulfite

